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Protokoll från styrelsemöte 29 oktober 2020, Rogestad Vägsamfällighetsförening 

Deltagare: Per, Björn, Gunilla och via telefon Rickard 

 

1. Asfaltering 

Asfaltering och kantskärning har genomförts under hösten. Kostnaden slutade på 117tkr +  

11tkr inkl. moms, vilket håller sig i närheten av budgeten som sattes till runt 120tkr.  

2. Synpunkt om hästgödsel 

Det har inkommit en synpunkt om att hästgödsel ofta ligger på vägen. Detta har framförts till 

berörda och vi hoppas på att man vidare framåt tar undan det i den mån det går.  

 

3. Ekonomi inför 2021 

Under de senast åren har endast halva avgiften tagits ut, detta då det funnits ett överskott 

som inte anses rimligt. Inför årsmötet 2021 finns funderingar på att justera nivån på avgiften 

så att den balanserar budgeten.  

 

4. Snöröjning 

Nytt förslag har inkommit från Bladins. Dels är det en jouravgift på 8000kr, utöver detta är 

kostnaden 1200kr/h för snöröjning, inkl moms. Per tar detta vidare och kontrollerar om det 

är en skälig ersättningsnivå. Som förslaget ligger är det en kraftig höjning från föregående 

avtal som låg på 6000kr i jouravgift. Per kommer även försöka diskutera med Bladins om 

möjlighet att gå ner åtminstone 10% på jouravgiften.  

 

Svevia kommer att sätta ut snökäppar även i år. 

 

5. Mötesprotokollen 

Rickard skriver ut och senaste protokollen så att de sätts in i samlad pärm. Per kommer även 

ta kontakt med Claes J om att lägga upp protokollen på hemsidan.  

 

6. Farthinder 

Under innevarande år har Erik Wiström framfört synpunkter om att farthindret utanför 

Jensens fastighet är felaktigt, och då på eget initiativ målat på vägen. Farthindret har funnits 

under många år, och styrelsen har inte aktivt gjort någon förändring senaste året. Erik 

kommer att få tillgång till styrelseprotokoll och asfalteringsfakturor som han önskar.  

  

 

Mötet avslutades därmed.  

 

Vid pennan 

Rickard Gadmar 


